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Brak pieniędzy na trasę Kielce – Radom

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Trasa kolejowa z Radomia do Kielc nie będzie
modernizowana- zapowiedzieli w Skarżysku wiceminister infrastruktury i szef Polskich Linii
Kolejowych. Zdaniem przedstawicieli kolejowych spółek – nie wystarczy na to pieniędzy.
Linia z Radomia do Kielc ma zostać zrewitalizowana. Oznacza to, że pociągi będą mogły się
na niej poruszać z maksymalną prędkością 120 km/h. Na całą inwestycję, która ma
kosztować ponad 3 mld 600 mln złotych brakuje miliarda dwustu mln.Posłanka PiS-u, Maria
Zuba jest zaszokowana taką decyzją. Jak podkreśliła – po raz kolejny potraktowani
zostaliśmy jako region niższej kategorii. Skoro takie są standardy w Unii Europejskiej, że
pociągi jeżdżą 160 km/h, to dlaczego u nas ma to być 120 km/h po rewitalizacji. Posłanka
Platformy Obywatelskiej Marzena Okła-Drewnowicz stwierdziła, że to spotkanie było bardzo
potrzebne, dyskusja była merytoryczna i – co najważniejsze – padły zapewnienia, że
inwestycja nie jest zagrożona. Podobnego zdania jest wicewojewoda świętokrzyski Piotr
Żołądek. Sceptycznie z kolei wypowiada się w tej sprawie szef klubu parlamentarnego PiS,
poseł Przemysław Gosiewski, który stwierdził, iż wiemy na pewno, że są pieniądze na
odcinek Radom – Warszawa, natomiast nie jest do końca jasne czy są na odcinek Radom –
Kielce.W Technicznych zakładach Naukowych w Skarżysku- Kamiennej odbyła się
konferencja na temat planów modernizacji linii kolejowych, przebiegających przez region
świętokrzyski.


